
MAATREGELENPAKKET RAVIJNJAAR                   IN EEN OOGOPSLAG

Beleving voorzieningenaanbod blijft nagenoeg intact
Alle Nederlandse gemeenten ontvangen vanaf 2026 fors minder geld van de Rijksoverheid. 
We noemen dit het financiële ravijnjaar. Gemeenten moeten wel blijven zorgen voor goede 

gemeentelijke diensten en voorzieningen. Denk aan de jeugdzorg, infrastructuur, veiligheid en sociale  
programma’s. Om deze korting en de stijgende kosten op te vangen, stelt het college van 

burgemeester en wethouders aan de gemeenteraad een maatregelenpakket voor. Het college heeft 
hierover met de gemeenteraadsleden verschillende werksessies gehouden.

Wethouder 
Hans van Tilborg

Begroting 2026 en meerjarenperspectief 
voor 2027 en 2028

Voor een sluitende begroting moet Baarle-Nassau in 2026 ruim 
€ 900.000 besparen. Voor 2027 gaat het om bijna € 1,2 miljoen en 
voor 2028 praten we over bijna € 1,3 miljoen. Als eerste spraken we 

over wat we belangrijk vinden. Wat is wettelijk verplicht? En wat 
heeft impact op onze dienstverlening, op onze gemeente en de 
inwoners? Verder beoordeelden we de risico’s van de mogelijke 

besparingen en of ze uitvoerbaar zijn. Ook keken we noodgedwongen 
naar belastingmaatregelen om onze inkomsten te verhogen. 

Het college stelt voor om na afronding van de werkzaamheden aan 
de Nieuwstraat, Singel en Molenstraat (Baarle-Hertog) die in 2026 
starten, de volgende fase van het centrumplan Baarle in tijd op te 
schuiven. Verder willen we de onroerendezaakbelasting (OZB) voor 
niet-woningen gelijktrekken met het gemiddelde in Nederland. Het 
verder verhogen van de OZB voor woningen is niet voorzien omdat 

die vorig jaar al op het gemiddelde Nederlandse niveau is gebracht.

Wethouder 
Thomas Adams

De toeristenbelasting in Baarle-Nassau is lager 
dan het landelijke gemiddelde. We stellen voor 
om ook dit tarief aan te passen tot een niveau 
waarmee Baarle-Nassau nog wel onder het 

regionale gemiddelde blijft. Ondernemers mogen 
de toeristenbelasting doorberekenen aan hun 

gasten. Nieuwe investeringen in groen beperken 
we. De bloemenmanden in het centrum zal de 

gemeente niet langer betalen. Voor het  
onderhoud van openbaar groen moeten we  

nieuwe keuzes maken.

Wethouder 
Janneke van de Laak

Voor de jeugdzorg en Wmo zullen we verder moeten veranderen. 
Zo blijft het haalbaar en betaalbaar voor de mensen die dit het 

hardste nodig hebben. Daarom werken we meer samen met scholen, 
huisartsen en andere partners. Op een laagdrempelige manier blijven 
we inzetten op het vergroten van de sociale veerkracht van mensen. 

Voorkomen is immers beter dan genezen. De eerste resultaten 
hiervan zien we terug in de projecten die we eerder gestart zijn.  

Burgemeester 
Marjon de Hoon - 
Veelenturf

De wereld ervaart grote onrust. Ook wij in 
Europa. Gemeenten hebben een belangrijke rol in 
het weerbaar houden van haar inwoners. Sociale 

en fysieke veiligheid zijn altijd onze eerste 
prioriteit. In onze enclavegemeenten lopen de 
rijksgrenzen kriskras door straten en gebouwen 

en wet- en regelgeving verschillen. Deze 
complexiteit dwingt ons als kleine gemeente om 
de lokale en regionale samenwerking aan beide 

kanten van de grens blijvend te versterken.

Volg de bespreking van het maatregelenpakket

Het maatregelenpakket is nu nog een voorstel van het college aan de 
gemeenteraad. Op 23 april bespreekt de gemeenteraad het maatregelen-
pakket. Op www.baarle-nassau.nl/gemeenteraad en via Omroep Baarle 
vindt u meer informatie over het (online) volgen van de vergadering.

https://www.baarle-nassau.nl/gemeenteraad

